
 
REKTOR Zápis z kolegia d ěkana FŽP ze dne 9. 9.2014 

 
Přítomni:    Mgr.Bogan, Doc.Janoš, Mgr.Marková, Ing.Neruda, Mgr.Novák, Ing.Popelka, 

Ing.Richter, Ing.Trögl, Mgr.Vojtíšek, prof.Vráblíková   
Omluveni:   Doc.Loučka - ŘD 
 
Bod č. 1. Informace z rektorátu - kolegium rektora dne 2 . 9. 2014 

- Bylo potvrzeno navýšení limitu financovaných studentů o 2 studenty doktorského 
studia. Limit doktorandů P1 navýšený z 32 financovaných na 34 je pro UJEP 
nedostačující, neboť v přijímacím řízení bylo přijato do 1. roku studia celkem 45 
nových doktorandů.  

- MŠMT - ministr přislíbil zřízení dvou fondů na podporu znevýhodněných krajů. 
Podmínkou je shodná dotace ze strany kraje. MŠMT uvolní až 10 mil. Kč. Fondy 
budou na podporu univerzit a stř. škol. Ústecký kraj osobou hejtmana tyto aktivity 
podporuje a přispěje částkou 3 mil. Kč. UJEP i ÚK  se budou společně podílet na 
přípravě konceptu podmínek čerpání fondů. 

- Ministrem školství byl podpořen zájem na zřízení 2–3 poboček UJEP v Ústeckém 
kraji. Rektor jednal se starostou Kadaně, který je zřízení pobočky UJEP nakloněn. 
Jsou k dispozici vhodné prostorové i stravovací kapacity. Prof. Wokoun upozornil, 
bude-li zřizování nových poboček pro UJEP neúnosnou finanční zátěží, univerzita je 
nerealizuje.  

- Dne 22. 7. 2014 zástupci univerzity jednali s ministrem o podpoře přírodovědných 
a technických oborů – výstavbě CPTO a nové budovy FVTM v kampusu. MŠMT 
neakceptovalo návrh financování další fakulty v kampusu a trvá na společném využití 
objektu CPTO PřF, FŽP a FVTM. K realizaci byl zřízen Řídící výbor CPTO (později 
rozšířen i o budovu pro FVTM). 

- Byla ustanovena porota pro výběr vítězného návrhu v soutěži o architektonický návrh 
nové budovy CPTO. Jsou řešeny požadavky poroty na podmínky soutěže. Kvestor 
doplnil, že bude UJEP pokračovat v jednání na úrovních ministra, jeho náměstků 
i hejtmana ÚK, bude hrát aktivní roli při podpoře přírodovědných a technických oborů. 
Bude potřebovat podporu fakult! 

- Příprava jednání s AK dne 8. 9. 2014 na UJEP – vedení UJEP bude separátně jednat 
s děkany PF, FVTM, FSE, PřF, FŽP a FF.  

- Bbyl předložen poslední návrh ADZ UJEP a IP pro rok 2015. Po zapracování 
připomínek a projednání v poradě vedení UJEP budou oba návrhy předloženy 
k jednání ve VR UJEP, SR UJEP a AS UJEP a následně budou odeslány na MŠMT. 

- Změny Organizačního řádu UJEP - Ing. Šumpela informoval o organizačních 
změnách v útvaru kvestora – viz rozeslané materiály. 

- Čerpání rozpočtu UJEP a součástí je k 31. 7. 2014 v relaci s plánem. Přičiněním Ing. 
Janákové se podařilo UJEP docílit prominutí významných sankcí vyměřených FÚ 
v Ústí nad Labem. 

- Čerpání FRIM za období 1–7/2014 - probíhá akce Studentské stravovací zařízení PF 
- na výstavbě se podílí z 50 % FRIM rektorátu, z 50 % PF. 

- Byl předložen návrh aktualizace FRIM UJEP pro rok 2014 pro posun dokončení 
rekonstrukce budov F1 a F2 o 4 měsíce. Stěhování FF z objektu České mládeže 
bude v letním semestru ak. roku 2014/5015. Z rezervy FRIM 20 mil. Kč je pro FF 13 
mil. Kč. Bude ponechána rezerva 2 mil. Kč pro F1 a F2, fakultám bude dle 
schváleného klíče rozdělena částka 11 mil. Kč.  

- Návrh změn směrnice K ubytovacímu stipendiu – viz doklad. Účinnost nové směrnice 
je od zahájení akademického roku, tj. od 15. 9. 2014. 

- Energetická koncepce Kampusu UJEP – viz doklad – základem je připojení na 
systém CZT z teplárny Trmice. Je zvažováno posílení FV na plochých střechách.
  

- Vstupuje v platnost Příkaz rektora č. 3/2014 Pracovní řád zaměstnanců a Směrnice 
prorektora pro rozvoj a informatizaci č. 1/2014 Knihovní řád Vědecké knihovny UJEP. 

- Rektor upozornil na nutnost předkládání projektových záměrů na rektorát k podpisu 
v časovém předstihu a písemnými zárukami finančního krytí v případě problémů. U 
vyšších částek musí projekty procházet schvalováním ve fakultních senátech, 
případně v AS UJEP.  
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- Dne 10. 10. 2014 se bude konat VR UJEP - fakulty mohou ještě doručit požadavky 
na projednání v programu VR. 

-  Od 1. 9. 2014 vešla v platnost inovovaná směrnice prorektora pro vnější vztahy 
Standardizace mezinárodních názvů součástí UJEP. Cizojazyčné překlady názvu 
univerzity a fakult byly odsouhlaseny poradou vedení, jednotlivými fakultami 
a zároveň konzultovány s Ústavem pro jazyk český AV ČR. 

- Grantová smlouva k mobilitám v programu Erasmus+ v akad. roce 2014/15 byla ze 
strany UJEP podepsána a odeslána NAEP. Zároveň byla schválena dotace MŠMT 
na mobility v programu Erasmus+ na období 7-12/2014 v požadované výši 2 561 tis. 
Kč. 

    
Bod č. 2. Studijní obory - reakreditace 

- Zástupci AK navštívili UJEP v pondělí 8.9., prof. Roda navštívil laboratoře FVTM, 
Př.F a KTEV na FŽP.  

- Všeobecně jsou v hodnocení AK striktně posuzovány:   
- VV a rozvojové projekty – příjemce a spolupříjemce, řešitel a spoluředitel 
- Věková struktura, kvalifikace a stabilizace personálního obsazení - výhled 
- Úzké propojení VV práce pedagoga s jeho publikační činností a výukou 
- Výuka klíčových předmětů SO kmenovými zaměstnanci školy se 100 % 

úvazkem, 
- Spolupráce mezi fakultami ve výuce a VV činnosti, společně užívané 

laboratorní prostory a technika aj. 
- Spolupráce s firmami v regionu, využití pro VV práci, výuku, BP, DP, 

Disertační P 
- Struktura studijních oborů 
- Motivace pedagogů k podávání projektů a publikační činnosti odměnami 

a OSOH 
- Soulad v hodinách výuky mezi tabulkami „G“ a rozvrhem ve STAGu 
- Otevřenost výběrových řízení při obsazování volných míst,  

 
Bod č. 3 Přijímací řízení a výuka v akademickém roce 2014/2015 

- Celkem bylo 523 uchazečů o studium 
- Zápisy do studia 1. r. (PS/KS): Bc OŽP Ul    36/37 

             Mo     9/19 
n.Mgr.  OH    20/18 
             RK      9/29 
Ph.D.    EACh  3/0 

- 2. kolo přijímacího řízení probíhá, 11.9. budou v Ústí n.L. zápisy. 
- Dne 11/9 od 9:00 hod. v učebně 121 budou přijímací pohovory pro 2. kolo n.Mgr. 

studia. Komise - doc.Blažková, ing.Richter prof.Vráblíková. 
- 1. ročníky Bc. studia v Mostě budou otevřeny. 
 

Bod č. 4 Rozpočet, financování kateder, rozvrhy, personální zajišt ění výuky a úvazky  
- Limity financovaných studentů na rok 2015 pro FŽP: B1 254, N1 58, P1 4 
- Klíčovými body pro financování fakulty zůstává vedle klesajícího počtu studentů 

příjem z projektů, zakázek – smluvního výzkumu a placených kurzů! 
Různé: 
Děkan 

- Celkový počet přihlášek do n.Mgr. Environmentální analytická chemi a toxikologie na 
Př.F po 1. a 2. kole je 10. Dle děkana PřF bude výuka otevřena i při malém počtu 
zapsaných studentů. 

- Konference k OH v Luhačovicích – aktivní účast je zajištěna – Ing. Šulc, do celostátní 
soutěže byly odeslány 2 DP. 

- TEMPUS – k závěrům projektu probíhají jednání v SRN (Koblenz), závěrečné jednání 
všech účastníků bude v Moskvě 29/9-1/10 2014. 

- Příprava a otevření placených kurzů CŽV (dle §60 zákona o VŠ) s 
vydáním Osvědčení o účasti (doklad s malým kulatým razítkem) nebo Certifikátu 
(nutná akreditace MŠMT, MŽP aj.). Ing. Roubíkovou byl připraven pracovní materiál 
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kurzu s pracovním názvem „Výsadba, pěstování a řez užitkových i okrasných řez 
dřevin“ a Doc. Němcem kurz „Pozemkové úpravy“. Je třeba připravit detailní strukturu 
kurzů – cíl, obsah, personální zajištění. Fakulta musí pro tento účel připravit Řád 
CŽV. Získané prostředky jdou do provozu fakulty.  

- Průběžné doplňování a aktualizace studijních materiálů na webu FŽP – je součástí 
projektu ENVIMOD a probíhající reakreditace!  Z.: všichni vyu čující   

- FRIM – podávat požadavky na vybavení laboratoří a laboratorní přístroje. 
- Web FŽP + aktualizace stránek kateder s anglickou verzí. Překlady nabízí 

Mgr.Kolenatý.          T.: trvale, Z.: KIG + vedoucí kateder 
Ing. Novák  

- Disciplinární komise bude jmenována děkanem. Pedagogy navrhla KPV – 
Mgr.Holcová a KTEV - Ing.Kříženecká. 

- Studium v Mostě – počty studentů budou jasné po zápisech 2. kola. Náklady na platy 
zaměstnanců jsou z větší části hrazeny z projektů. 

- Zpřesnění osob vyučujících u jednotlivých předmětů. 
Ing. Popelka  

- Probíhá výměna SW a HW – pracoviště Most je dokončeno, Ústí bude dokončeno do 
19/9, tj. do začátku semestru!  

Doc. Janoš  
- Asistenční centrum Most – připraví podpis smlouvy. 
- Projekty výzkumné infrastruktury – „Materiály pro životní prostředí“ – předkolo, 

zapojení FŽP, ÚACh Řež, PřF a FVTM – kat. „C“, bude další jednání, spojení 
podobných projektů 

- TAČR – DELTA – spolupráce s Vietnamem, žádost podána, partnerem DEKONTA a 
SZÚ Ústí n.L. 

- Oborová rada doktorského studia – 18.9.2014 v KV 211. 
- Příprava habilitací v letošním roce – vyjasnit čerpání přidělených prostředků. 
- návrh změn doplněné motivační směrnice byl doručen členům kolegia.  

Mgr. Bogan 
- Dne 13/9 končí zkouškové období, STAG se uzavírá 20/9/2014 . Zadávat do 5-ti dnů 

výsledky zápočtů a zkoušení do STAGu – pozor na konec akademického roku 
a uzávěrku STAGu.                                                                               Z.: zkoušející  

- Diplomy Ph.D. – v hlavičce uvádět s FŽP UJEP také ÚAnCh AV ČR (společná 
akreditace). Bude řešeno se studijním odd. UJEP a CI. 

Mgr. Vojtíšek - ŘD 
- SWORD – s FŽP spolupracovat nebude, obrátili se na Uni Pardubice 
- Dokončení opravy rozvodů vody – do 19/9/2014 
- Zateplení budovy FŽP – 90 % zálohová platba firmě, která uspěje ve výběrovém 

řízení. Realizace bude v r. 2015 během léta 
Mgr. Marková – bez připomínek 
Ing. Neruda  

– ERASMUS – jsou volné prostředky na překlady do angličtiny 
– Pobyty + stáže 
– 11 studentů přijede na ZS 
– Přijedou 2 hostující učitelé -  J.Blue z USA, Prof.I Tumen z Turecka 
– 2 studenti jsou na stáži v USA, 1 ve Skotsku.  

Prof. Vráblíková  
- Zahrada Čech – přednáška 
- Podány 2 projekty – NAZVA - Doc. Němec, VUHU – udržitelný rozvoj 
- Služební cesta - SR –  jednání ve VÚOP Bratislava, účast na konferenci na TU ve 

Zvolenu.   
Doc. Lou čka – ŘD 
Ing. Synek 

- K motivační směrnici nejsou připomínky. 
- změny vyučujícího do STAGu lze udělat již nyní. 

 
Příští kolegium bude v úterý  23.9.2014 od 13:00 hod., KV 211  
Zapsal: Ing. M. Richter, děkan 


